



TENDER AMENDMENT

RETURN BIDS TO:

Parks Canada Agency
635 – 8 Avenue S.W., Suite 1300
Calgary, AB T2P 3M3
Bid Fax: (403) 292-4475

The referenced document is hereby amended: unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the contract remain the same.

Issuing Office:

Parks Canada Agency
635 – 8 Avenue S.W., Suite 1300
Calgary, AB T2P 3M3

MODIFICATION D'APPEL D'OFFRES

RETOURNER LES SOUMISSIONS À :

Agence Parcs Canada
635 – 8 Avenue S.O., pièce 1300,
Calgary, AB T2P 3M3
N° de télécopieur pour soumissions : (403) 292-4475

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Bureau de distribution :

Agence Parcs Canada
635 – 8 Avenue S.O., pièce 1300
Calgary (AB) T2P 3M3

Title:
Maintenance Compound Roof Replacement, Jasper National Park

Sujet :
Remplacement de la toiture d'un bâtiment des services d'entretien, parc national Jasper

Solicitation No.: / N° de l'invitation :
5P420-15-5084/A

Amendment No.: / N° de modification de l'invitation :
003

Date:
June 17, 2015
Date :
17 juin 2015

GETS Reference No.: / N° de référence de SEAG :
PW-15-00681086

Solicitation Closes: / L'invitation prend fin :

At:
02:00 PM

On:
June 25, 2015

Time Zone:
Mountain Daylight Time (MST)

À :
14h00

Le :
25 juin 2015

Fuseau horaire :
Heure avancée des Rocheuses (HAR)

Address Inquiries to: / Adresser toute demande de renseignements à :
Nicole Levesque-Welch

Telephone No.: / N° de téléphone :
(403) 292-4691

Fax No.: / N° de télécopieur :
(403) 292-4475

Email Address: / Courriel :
nicole.levesque-welch@pc.gc.ca

TO BE COMPLETED BY THE BIDDER (type or print)

Vendor/Firm Name – Nom du fournisseur/de l'entrepreneur

Address - Adresse

**Name of person authorized to sign on behalf of the Vendor/Firm
Nom de la personne autorisée à signer au nom du fournisseur/de l'entrepreneur**

Title - Titre

Signature

Date



This amendment is being raised to answer a question submitted in response to solicitation 5P420-15-5084/A, to provide instructions to mandatory site visit attendees and to extend the bid closing date:

BID CLOSING DATE

The closing date for tender 5P420-15-5084A, titled Maintenance Compound Roof Replacement, Jasper National Park, is extended from June 19, 2015 until June 25, 2015 at 2:00PM Mountain Daylight Time (MDT).

QUESTIONS AND ANSWERS

Q1. Is the Contractor required to install a new wall ladder on G11?

A1. No new wall ladder required, the existing one is good.

INSTRUCTIONS TO MANDATORY SITE VISIT ATTENDEES (ONLY):

It was discovered during the mandatory site visit that mechanical details were missing from the drawings posted on Buy and Sell. As stated during the site visit, any attendees that wish to have their mechanical sub trades visit the roof of the maintenance building may schedule an appointment by contacting Mr. Ryan Hill at 780-931-6451. Mr. Hill will act only as an escort and will not respond to any questions during the site visit. All questions must be submitted to the Contracting Authority in writing as per the instructions identified within the tender document.

All other terms and conditions remain the same.

La présente modification vise à répondre à des questions soumise en réponse à l'appel d'offres 5P420-15-5084/A :

DATE DE CLÔTURE DE L'APPEL D'OFFRES

La date de clôture de l'appel d'offres n° 5P420-15-5084/A, dont le sujet était *Remplacement de la toiture d'un bâtiment des services d'entretien, parc national Jasper*, est repoussée du 19 juin 2015 au 25 juin 2015 à 14 h, heure avancée des Rocheuses (HAR).

QUESTIONS ET RÉPONSES :

Q1. Est-ce que le contracteur est requis d'installer une nouvelle échelle de mur sur G11?

A1. Aucune échelle n'est requise. L'échelle existante est encore bonne.

INSTRUCTIONS AUX PARTICIPANTS DE LA VISITE OBLIGATOIRE DES LIEUX (SEULEMENT)

Il a été découvert durant la visite obligatoire des lieux que les détails mécaniques manquaient dans les dessins affichés sur le site web Acheter et vendre. Comme indiqué lors de la visite du site, les participants qui souhaitent avoir leurs sous métiers mécaniques de visiter le toit du bâtiment d'entretien peut demander un rendez-vous avec M. Ryan Hill au 780-931-6451. Le rôle de M. Hill sera seulement pour escorter le sous métier et ne répondra pas aux questions lors de la visite du site. Toutes questions doivent être soumise à l'autorité contractante, par écrit, selon les instructions fournies dans l'appel d'offres.

Tous les autres termes et conditions resteront inchangés